
ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA 

iz  17. redne seje Občinskega sveta Občine Prevalje, z dne 31.01.2013 

 

 
FRANC JURIČAN 

. 

POBUDA: Predlaga, da se v mesecu marcu ali aprilu 2013 povabi nekoga iz medobčinskega 

inšpektorata na sejo občinskega sveta, da bo na razpolago za odgovarjanje na vprašanja občinskih 

svetnikov (op. Pobuda je bila podana pri 15. točki dnevnega reda - Poročilo o delu medobčinskega 

inšpektorata koroške za leto 2011). 

ODGOVOR: Ob predhodnem pošiljanju vprašanj, bo mogoče povabiti komunalno 

inšpektorico in, ko bo delovalo medobčinsko redarstvo, tudi vodjo redarstva. To možnost 

urejamo na tej seji s spremembo poslovnika. 

Pripravil: Marjan BERLOŽNIK, tajnik     

 
 
 
 
  MAKS PUČELJ 
 

VPRAŠANJE: Zanima ga, v kakšni fazi so osnutki za pripravo simbolov za krajevne skupnosti. 

ODGOVOR: Gradivo je posredovano na 18. redno sejo Občinskega sveta Občine Prevalje dne 

28.03.2013 kot predlog sprememb Statuta in kot predlog Odloka o grbu zastavi in prazniku 

mesta Prevalje in znakih, praporjih in praznikih krajevnih skupnosti Občine Prevalje. 

Pripravil: Marjan BERLOŽNIK, tajnik        

 

POBUDA: Pozdravlja projekt ureditve vaškega jedra Leš, ter pove, da si želijo podobnega projekta 

tudi na Poljani. 

ODGOVOR: V letu 2013 je v pripravi projektna naloga za projektiranje ureditve vaškega 

jedra Šentanel. V kolikor bo glede na splošno stanje možno v proračunu zagotoviti sredstva, 

bomo razpisali izdelavo idejnega projekta in nadaljevali z razpisom projekta, tako da bo vse 

pripravljeno za kandidaturo na kohezijska sredstva. 

Pripravil: Marjan BERLOŽNIK, tajnik        

 

POBUDA: Predlaga, da se opravi analiza realizacije pobud in vprašanj. 

ODGOVOR: Zaradi časovne stiske boste poročilo o realizaciji pobud in vprašanj prejeli na 

mizo na 18. redni seji Občinskega sveta Občine Prevalje dne 28.03. 2013. 

Pripravil: Marjan BERLOŽNIK, tajnik        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
TANJA KLEMEN SEKUTI 
 

VPRAŠANJE: Opozori, da so se stopnice na Prisojah pri transformatorju, ki so jih delale Koroške 

gradnje, že odkrušile in bi jih bilo potrebno sanirati. 

ODGOVOR: Ko bodo primerne vremenske razmere bo izvajalec saniral zadevo. 

Pripravila: Bernarda GRADIŠNIK, višja svetovalka za komunalno cestno gospodarstvo  

 

VPRAŠANJE: V Starih sledeh »pri Maksiju« je zelo slaba osvetlitev cestišča, ki ni urejeno s 

prehodom za pešce. Poziva, da se področje uredi, saj je že večkrat skoraj prišlo do nesreče. 

ODGOVOR: Območje smo si ogledali na primopredaji svetilk v okviru projekta prenova 

javne razsvetljave ter dorekli lokacijo postavitve nove svetilke. Ta bo locirana tako, da bo 

osvetlila tako most kot območje pred vodnim rovom. Svetilka bo nameščena v prihodnjih 

mesecih. 

Pripravila: Eva JEROMEL; svetovalka za komunalno cestno gospodarstvo  

 

 
MARKO KAVTIČNIK 
 

VPRAŠANJE: Posreduje vprašanje zaskrbljenega občana, ki ga zanima verodostojnost informacije 

glede nove sežigalnice zdravil in kaj lahko občina stori glede tega. 

ODGOVOR: Družba Lek, d.d. je podala na Upravno enoto Ravne na Koroškem zahtevo za 
izdajo gradbenega dovoljenja za gradnjo novega objekta – izvedba sistema za termično 
oksidacijo odpadnega zraka. V postopek se je priglasila tudi Občina Prevalje po pooblaščencu 
podžupanu Zdravku Fajmutu. Posledično bi naj to pomenilo izboljšanje stanja oziroma 
zmanjšanje izpustov škodljivih emisij v zrak. Prilagamo Vam zapisnik o ustni obravnavi z dne 
28.02.2013. 

Pripravil: Emilija IVANČIČ, vodja oddelka za premoženjskopravne zadeve in urejanje prostora        

 



 
 

 

 

 

 

 



 

 
 
 



FRANC JURIČAN 
 

VPRAŠANJE: Najprej opozori, da odgovora glede Leka ni prejel ter poziva občinsko upravo, da 

predloži odgovor glede meritev onesnaženosti na Prevaljah. 

ODGOVOR: Glede meritev onesnaženosti smo podali odgovor že na prejšnji 17. redni seji 
Občinskega sveta Občine Prevalje. Ponovno prilagamo dopis Zavoda za zdravstveno varstvo 
Ravne z dne 21.01.2013. 

Pripravil: Marjan BERLOŽNIK, tajnik 



 
 
 



 
 



 
 

 
 
 
 



 
 



 
 

 



 

 
 
 



 
 
 

VPRAŠANJE: Zanima ga, kakšni so predvideni plani glede nadaljevanja izgradnje krožišča. 

ODGOVOR: Odgovor je bil podan na seji.  Župan odgovori, da bodo nadaljevali z deli takoj, 

ko bodo vremenske razmere dopuščale nadaljevanje del. 

 

 

VPRAŠANJE: Prosi tudi za predložitev informacij glede zdravstvenega doma in zadeve Cimerl. 

ODGOVOR: Odgovor se nahaja v nadaljevanju, ki sta ga podali pooblaščenki občine, ki 
zastopata občino v teh zadevah. 

Pripravila: Emilija IVANČIČ, vodja oddelka za premoženjskopravne zadeve in urejanje prostora 

 



 
 

 

 

 



       

 

 
 

 



 

 

 
 

 



 

 

 
 



 

 



 

 



      HEDVIKA GORENŠEK 
 

POBUDA: Poziva, da se na prehodih za pešce uredi močnejša cestna razsvetljava, saj je trenutna 

osvetlitev zelo šibka in so zato pešci, ki prečkajo cestišče, slabše vidni. 

ODGOVOR: Prav tako v okviru projekta prenove javne razsvetljave so bile narejene meritve 

osvetljenosti, še posebej na prehodih za pešce, in vsa osvetljenost ustreza predpisani. 

Pripravila: Eva JEROMEL; svetovalka za komunalno cestno gospodarstvo  

 

ANDREJ STERMEC 
 

POBUDA: Pridružuje se pobudi svetnice Klemenc Sekuti glede razsvetljave in ureditve prehodov 

»pri Maksiju«. 

ODGOVOR: Odgovor je bil podan pri pobui svetnice Tanje Klemenc Sekuti. 

 

VPRAŠANJE: Sprašuje glede javne razsvetljave ter možnosti sledenja trendom. Kot primer navede 

Občino Slovenske Konjice, ki izgradile sistem razsvetljave, ki deluje na senzor, pri tem pa je 

svetloba precej močnejša od te, ki jo oddajajo navadne ulične svetilke. 

ODGOVOR: Tehnologija se razvija, možnosti je veliko. Pri razpisu smo sledili zagotovitvi 

skladnosti z določbami uredbe ter finančnimi zmožnostmi občine. Nova svetila so varčnejša 

ter zagotavljajo veliko večji prihranek. Možnosti »nadgradnje« z posebnimi napravami, je 

možna, v kolikor bodo za to zagotovljena tudi sredstva. 

Pripravila: Eva JEROMEL; svetovalka za komunalno cestno gospodarstvo  

 

MARJAN SONJAK 
 

POBUDA: Na podlagi opozorila občana, poda pobudo po boljši prometni signalizaciji pri novo 

izgrajenem krožišču »pri Ahacu«, saj se tam predvideva sprememba prometnega režima.  

ODGOVOR: Odgovor je župan podal na seji. Obrazložil je, da pride predmetni del 

rekonstruiran. 

 

MARGARETA JUKIČ 
 

POBUDA: Razloži, da so imeli s policijo sestanek glede varnosti v prometu v Občini Prevalje. 

Obravnavali so osvetlitev ter urejenost prehodov za pešce. Na naslednji seji bi naj bil prisoten tudi 

komandir policijske postaje Ravne na Koroškem in bi naj predstavil varnostno oceno v preteklem 

letu ter razložil možnosti reševanja varnostne problematike v cestnem prometu. 

ODGOVOR: Na 18. redno sejo Občinskega sveta Občine Prevalje dne 28.03.2013 je vabljen 
komandir Policijske postaje Ravne na Koroškem, g. Vinko Mlakar. V gradivu za 18. redno sejo 
se nahaja pregled stanja varnosti v letu 2012 na območju PP Ravne na Koroškem. 

Pripravila: Emilija IVANČIČ, vodja oddelka za premoženjskopravne zadeve in urejanje prostora 

 

VPRAŠANJE: Ali na območju Občine Prevalje evidentiramo, koliko je vikendov? Ali pobiramo od 

vikendašev kakršenkoli davek? 

ODGOVOR: Te evidence trenutno občina še nima. Bo pa to potrebno v bližnji prihodnosti 

urediti.  

Občinska uprava je pripravljala predlog odloka o turistični taksi v Občini Prevalje, vendar 

pa je trenutno v obravnavi predlog spremembe zakonodaje, ki ureja to področje in 

predvideva korenito reformo dosedanje ureditve. Zaradi navedenega je potrebno za sprejem 

odloka počakati na spremembo zakonodaje. 

Pripravil: Marjan BERLOŽNIK, tajnik  in  Žiga BERLOŽNIK, svetovalec za premoženjskopravne 
zadeve 



 

VPRAŠANJE: Ali imajo prebivalci Občine Prevalje kakšen omejitve pri izbiri barve fasade ali ima 

občinska uprava namen to področje regulirati z odlokom? 

ODGOVOR: Ustreznega akta, ki bi to predpisoval, razen OPN, kjer je to možno predpisati, 

nimamo. Nekatere občine to rešujejo s posebnim predpisom, zato smo se o  pripravi 

posebnega predpisa o ključnih problemih oblikovanja ter uporabe fasadnih barv pogovarjali 

in v bližnji prihodnosti bo pripravljen predlog. Pri tem  je nujno potrebno upoštevati stroko. 

Pripravil: Marjan BERLOŽNIK, tajnik     

 

VPRAŠANJE:  Kdaj bomo na Prevaljah pasji poligon, saj je trenutno po celotnem naselju precej 

pasjih iztrebkov?    

ODGOVOR: V okolici mesta bo za to potrebno poskrbeti. Glede na povečano skrb za okolje 

in varovanje zasebne lastnine, je to potrebno hitro urediti za potrebe prostega gibanja psov. 

Vsekakor bodo pri tem morali sodelovati tudi lastniki psov. 

Pripravil: Marjan BERLOŽNIK, tajnik     

 

VPRAŠANJE: Kaj vse je zajeto v KATV prispevku, ki ga občani plačujejo v višini 12 EUR? 

ODGOVOR: Se opravičujemo, vendar odgovora še nismo prejeli. Pojasnjeno bo na naslednji 

seji   19. redni seji občinskega sveta. 

Pripravil: Marjan BERLOŽNIK, tajnik     

 

 

DUŠAN GOLNAR 

 

POBUDA: Opozarja, da naj občinska uprava uporabno dovoljenje za obratovanje KOCEROD-a 

čim prej pridobi. Zanima ga tudi, ali okoliški prebivalci tudi v času gradnje prejemajo odškodnino? 

Če prejemajo odškodnino, ga zanima, na podlagi česa? 

ODGOVOR: Pridobitev uporabnega dovoljenja za regijsko odlagališče KOCEROD je v 

izključni domeni RRA in Občine Slovenj Gradec kot nosilki projekta KOCEROD. Občina pri  

tem ne more nič  vplivati. 

Pripravil: Marjan BERLOŽNIK, tajnik     

 

BERNARD PAČNIK 

 

POBUDA: Opozori na nedejavnost komisije »policijski sosvet«. Navede, da v tem mandatu 

policijski sosvet še ni imel nobene seje. 

ODGOVOR: Sosvet Občine Prevalje in Policijske postaje Ravne na Koroškem ni tako aktiven 

kot SPVCP, vendar pa se sestanek skliče vsaj enkrat na leto. V letu 2011 je bila izdana 

brošura dela Policijske postaje Ravne na Koroškem, katero je obravnaval občinski svet. 

Zaradi varčevalnih ukrepov v letošnjem letu PP ni bila izdanega poročila, zato bo v mesecu 

marcu 2013 sklican sestanek PP ravne in Občine Prevalje, kjer se bo obravnaval pregled 

stanja varnosti v letu 2012 za območje občine Prevalje. 

Pripravila: Bernarda GRADIŠNIK, višja svetovalka za komunalno cestno gospodarstvo     

 

 

POBUDA: Predlaga, da se pošljejo vsem svetnikov zapisniki vseh odborov. 

ODGOVOR: To bo, od te seje naprej, redna praksa.  

Pripravil: Marjan BERLOŽNIK, tajnik     



 

VPRAŠANJE: Povpraša, kako pogosto mora javljati popis svojega premoženja? 

ODGOVOR: Nadzor nad premoženjskim stanjem ureja Zakon o integriteti in preprečevanju 

korupcije (ZIntPK-UPB 2) z dne 2.9.2011, v petem poglavju, členih 41. do 46. Nadzor nad 

premoženjskim stanjem opravlja Komisija za preprečevanje korupcije. Zakon o integriteti in 

preprečevanju korupcije taksativno našteva zavezance za prijavo premoženja. Občinski 

svetniki niso zavezanci za prijavo premoženja. 

Pripravila: Emilija IVANČIČ, vodja oddelka za premoženjskopraven zadeva in urejanje prostora 

 

IVAN PUNGARTNIK 

 

POBUDA: Opozori, da je občinski svet potrdil člane javnih zavodov. V tem času njihovih 

mandatov ni bil seznanjen z dogajanjem na njihovih sejah. 

ODGOVOR: Na eni izmed sej prihodnjih sej Občinskega sveta Občine Prevalje bomo dodali 

točko: Poročila predstavnikov občine v svetih javnih zavodov. Predvidoma bo to 19. redna 

seja. 

Pripravil: Marjan BERLOŽNIK, tajnik     

 


